

週末持倉保證金比例調整公告

尊貴的用戶：

鑒於近期國際市場行情波動加劇，週末期間市場潛在風險有所上升。為進一步提升風險管理水平，並保障大家的交易及資金安全，本公司將對週末持倉的賬戶保證金比例作出相應調整，具體安排如下：

一、調整內容

自 2026 年 4 月 3 日（星期五，復活節假期）起生效，客戶週末持倉時的保證金比例將由原先的 100%以上調整為 200%以上。

二、調整時間

2026 年 4 月 3 日（星期五，復活節假期）休市前 30 分鐘左右至星期一開市後 30 分鐘左右的時段內；

其後，上述之新週末保證金比例要求將於每週星期六休市前 30 分鐘左右至星期一開市後 30 分鐘左右的時段內執行。

三、恢復時間

恢復至正常保證金比例的具體時間將另行通知，敬請留意本公司後續通知。

溫馨提示：

- 1、為確保您的持倉安全，建議您在休市前 30 分鐘左右確保帳戶內有充足資金，將保證金比例維持在 200%以上。如帳戶保證金不足，系統可能觸發強制平倉機制，以滿足相關保證金要求。
- 2、如您的資金目前存放於「金榮錢包」，請務必於休市前 30 分鐘左右將資金轉入交易帳戶，以避免因資金未及時到帳而影響持倉安全。
- 3、請您提前做好交易安排，合理控制倉位，並密切關注市場動態。如遇極端行情，建議謹慎操作，防範風險。

4、在市場波動加劇或流動性較低的情況下，貴金屬價格可能出現跳空行情，
訂單可能無法按預期價格成交或即時平倉，敬請留意相關風險。

金榮中國作為香港黃金交易所（HKGX）AA 類 084 號持牌會員、金集團核心成員
及認可交割條鑄造商，其現貨黃金/白銀投資產品嚴格遵循香港合規投資標準及相關
法規運營。請注意，該類投資產品可能不完全符合您所在地區的監管要求，請您在
投資前審慎評估。

如有任何疑問，請透過 24 小時網上客戶服務或致電(+852) 2355 7866 聯絡我們。

金榮中國金融業有限公司

2026 年 3 月 30 日

Notice on Adjustment to Weekend Margin Requirement

Dear Valued Clients,

In light of the recent increase in volatility in the international markets, the potential risks associated with holding positions over the weekend have risen. To further enhance our risk management framework and safeguard clients' trading and capital security, the Company will **implement an adjustment to the margin requirements for accounts holding positions over the weekend**. The details are as follows:

1. Adjustment Details

Effective **3 Apr 2026 (Friday, Easter Holiday)**, the margin requirement for positions held over the weekend will be **adjusted from 100% to 200%**.

2. Implementation Period

The new weekend margin requirement will be applied to relevant accounts during the following periods each week:

Approximately 30 minutes before the market closes on Saturday, to

Approximately 30 minutes after the market opens on Monday

3. Restoration

The timing for restoring the standard margin requirement will be announced separately. Please stay tuned for further notices from the Company.

Important Reminder

1. To ensure the safety of your positions, please ensure that your trading account maintains a margin ratio above 200% around 30 minutes to market close. If the margin level falls below the required threshold, the system may initiate forced liquidation procedures in accordance with the applicable margin requirements.

2. If your funds are currently stored in the “Upway Wallet”, please transfer them to your trading account around 30 minutes to market close to avoid any impact on your positions due to delayed fund allocation.
3. Clients are advised to plan their trades in advance, manage positions prudently, and closely monitor market conditions.
4. During periods of extreme market volatility or reduced liquidity, precious metal prices may experience price gaps, which may result in orders being executed at prices different from those expected or delays in position closure.

Up Way China Bullion Limited is a class “AA” licensed member (No. 084), a Bullion Group core member, and an Authorized Good Delivery Bars Minter of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX). Our spot gold and silver investment products strictly comply with the investment compliance standards and relevant regulations in Hong Kong. Please be reminded that such investment products may not fully comply with the regulatory requirements of your jurisdictions. We strongly advise you to exercise caution before making any investment.

If you have any enquiries, please feel free to contact us via our 24-hour online customer service or call us at (+852) 2355 7866.

Up Way China Bullion Limited

Mar 30, 2026